



新闻中心
NEWS&EVENTS

学院概况
ABOUT US

师资队伍
FACULTY

科学研究
ACADEMIC
RESEARCH

本科生培养
UNDERGRADUATE
EDUCATION

研究生培养
POSTGRADUATE
EDUCATION

国际合作
INTERNATIONAL
COOPERATION

学生天地
STUDENTS
AFFAIRS

校友服务
ALUMNI

师资队伍

FACULTY

- > 教师名录 | Faculty Directory
- > 千人计划 | Thousand Talents Program
- > 长江学者 | Cheung Kong Scholars
- > 特聘讲座教授 | Distinguished Prof.
- > 高级访问教授 | Senior Visiting Prof.
- > 客座教授 | Guest Prof.

教师基本信息

首页 > 师资队伍

尹翔硕



职 称：教授

所在系所：世界经济系

专业方向：国际贸易、世界经济、发展经济学

联系电话：55665326

电子邮箱：xshyi@fudan.edu.cn

个人主页：<http://www.econ.fudan.edu.cn/teacherblog.php?tid=106>

个人简历：■ 中文 ■ English

个人简介 | 个人主页 | 信息管理

尹翔硕，男，复旦大学经济学院教授，博士生导师；曾任复旦大学太平洋金融学院院长，现任复旦大学经济学院副院长。1986年在复旦大学世界经济系研究生毕业后留校工作，1993年在复旦大学获得经济学博士学位。尹翔硕曾于1988年12月至1990年10月在香港东南经济信息中心任经济分析员。他于1993年9月至1994年8月在英国萨塞克斯大学亚非学院做访问学者；于1998年1至6月在美国麻省理工学院斯隆商学院做过访问学者；于2000年4至8月在英国阿斯顿大学商学院进行合作研究；并曾于2005年2至3月在香港城市大学经济与金融系做访问教授，于2012年1至2月在法国斯特拉斯堡大学经济学院做访问教授。尹翔硕教授的主要研究领域为国际贸易、世界经济和发展经济学等。尹翔硕教授已出版专著七部，论文百余篇。

Yin Xiangshuo is professor in the School of Economics, Fudan University. He used to be the president of Fudan-Pacific Institute of Finance and now is the deputy dean of the School of Economics. Professor Yin started to work in Fudan University after completing his post-graduate studies in 1986. He received his doctoral degree in 1993 in Fudan University. Professor Yin used to work in Hong Kong Southeast Information Center as an economic analyst between December 1988 and October 1990. He was in Sussex University between September 1993 and August 1994 as a visiting scholar. Later, he visited MIT between January and June 1998. He was in Aston University from April to August 2000 for research collaboration. He was a visiting professor between February and March 2005 in Hong Kong City University, and a visiting professor between January and February 2012 in Strasbourg University. Professor Yin's major academic interests are international trade and development economics. He has published seven monographs and many academic papers.